
Møtereferat
Kjemisk Fagutvalg

UiO, Sem Sælands vei 26, 0371 Oslo

Dato: 07/11/2021

Tid: 16:15

Sted: Via Zoom, online møte

1 Godkjenning av innkalling

Tilstede: Melika, Elias, Vivian, Aleks, Matthew og Hannah

2 Statusoppdatering

Labfrakk

Det har roet seg ned med labfrakker, kommer noen engang i blant å kjøper

Post

Det var ikke post sist det ble sjekket

Lesesalplass

Det virker som det er flere av plassene som ikke blir brukt, det må kanskje tatt en

runde.

Musikkrom

Matthew skal male musikkrommet, tenker ogs̊a gjøre flere ting med det før vi

offisielt åpner. Vivian kan skaffe maling, ang̊aende maling av veggene må vi høre

med EA eller lignenede.
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Økonomi

Vi har f̊att inn penger fra SiO til julekos, men ikke for andre ting vi har søkt om.

Instittutet skylder oss fortsatt penger

Sosialrom

Det er fortsatt surr i detaljene ang̊aende kaffe innkjøp. Det er kun proton og

MENAgeriet som har storcash. Pantepenger g̊ar til sosialromskassen, dette blir

brukt til kaffe og andre ting trengs til sosialrommet.

Bokskap

Det har blitt klipt ett skap i år, alle har vært flinke med å betale :)

WEB

Vi har f̊att forespørsel om å ha engelsk side, WEB ansvarlig er ikke tilstede. N̊ar

musikkrommet

3 Møter som har vært

Møte med Steven og Co har vært to ganger, men med Steven har vi f̊att

timere til sosialrommet (ekstra timere siden det ble dobbelt bestilling). De syntes

ogs̊a at det ble litt mye med tre uker med arrangement. Postertorg, MENA forskn-

ingsuke og kjemi forskningsuke

LAMU , det prioritesres med å regulere temperatur i østfløyen
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HMS møte med Karoline og HMS ansvarlig var ett kort lite møte om

hvordan vi skulle f̊a studenter til å være med trygge med HMS osv, og om HMS

kursene p̊a kjemisk faktisk er tilstrekkelige n̊ar vi skal ut i arbeid.

Intervjuer Det har vært tre intervjuer til stilling der vi i fagutvalget har hatt

en representant.

Instituttsstyremøte , det ble tatt opp at det er d̊arlig satt opp med hvordan

nye ansatte som ikke kan norsk skal lære seg norsk.

4 Møter som kommer

Møte med Steven og Co , har ikke noe spesielt vi vil ta opp enn̊a

Forskningsuke (Arrangement) , vi har f̊att svar fra Reidar fra livsvitenskap,

en masterstudent og skal se etter en phd. Alexander og Tore fra organisk skal ta

det med videre til gruppene deres.

4.1 Eksamensverksted

, Keerthy er ikke tilstede. Vaffler pleier å være for å promotere eksamenverksted,

men det ser ikke ut til å ha en stor effekt p̊a antallet som kommer til verkstedene,

istedet for å ha det til eksamensverkstedene kan vi heller ha det til eksamensperi-

oden. Vi tar vafler en gang i uken i tre uker, siste uke i novemer og ut.

FUS har møte p̊a onsdag. Vi tenker å klage p̊a økonomimodellen til matnat, det

vil komme inn mindre penger til kjemisk institutt.
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5 Eventuelt og møtekritikk
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